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TARSUS GİRİŞİMCİLİK 

EKOSİSTEM BULUŞMASI 

Bizde Tarsus Ticaret 

Borsası olarak  misyon ve 

vizyonumuzu bu hedefler 

doğrultusunda 

yeniledik.Yeni Yol 

haritamızı 

planladık.İnsana hizmeti 

Hak’ka hizmet addederek 

yola çıktık.Bu amaçla 

girişimci adaylarına 

yönelik bu kursları işbirliği 

sağladığımız kuruluşlarla 

yapmaya başladık ve 

daha da geliştirerek 

yenilikçi anlayışla devam 

ettiriyoruz. 

BORSA 2016 YILINDAKİ 
SON MECLİS 
TOPLANTISINI 
GERÇEKLEŞTİRDİ 

Tarsus Ticaret Borsası’nın 

2016 yılındaki son meclis 

toplantısı yapıldı. Meclis 

Başkan Yardımcısı Yılmaz 

Karabulut  başkanlığında 

toplanan borsa meclisi, 

belirlenen 2017 yılı 

bütçesi ve 2017 Yılı 

Stratejik Plan uygulama 

bütçesini oybirliği ile 

onaylanarak kabul etti. 

 

 

TARSUS EMNİYET 

MÜDÜRLÜĞÜNE 

BORSAMIZDAN TAZİYE 

ZİYARETİ 

Milletimiz bu kara 

günlerin üstesinden 

gelecek.Terörü ve 

bundan medet umanları, 

yaşanan bu olayları 

lanetle kınıyoruz. Bizler 

de bir kez daha 

şehitlerimize Allah’tan 

rahmet diliyor, 

milletimizin başı sağ 

olsun diyoruz. 

TARSUS MEDİCAL PARK 

İLE BORSAMIZ SAĞLIK 

PROTOKOLÜ İMZALADI 

Hastane yöneticileri, 

ilçenin sağlık 

standartlarının artması 

için katkı koyduklarını, 

sadece Tarsus'a değil, 

Mersin, Adana, çevre iller 

ve yurt dışından gelen 

hastalara da hizmet 

verdiklerini belirtti. 

BORSAMIZDAN MİLLİ 
EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜNE 
ZİYARET 

Eski bir öğretmen olarak 

bu kutsal mesleği 

yapmaktan büyük onur 

duymaktayım. Eğitim için 

yapılan her hamlede 

Borsa olarak her türlü 

desteği vermeye 

çalışıyoruz. 

BORSA YÖNETİMİ YILIN 

İL TOPLANTISINI 

GERÇEKLEŞTİRDİ 

Son dönemdeki 

ekonomimizdeki 

gelişmeleri de 

değerlendiren Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat 

Kaya, ”2016 Yılı ülkemiz 

için zor ve sıkıntılı bir 

yıldı. 2017 yılında 

üyelerimizin işlerinde 

bolluk ve bereket 

temenni ediyor; yeni yılın 

ülkemiz, milletimiz, 

şehrimiz ve üyelerimiz 

için hayırlar getirmesini 

diliyorum” 

GÖRME ENGELLİ 

VATANDAŞLARIMIZ İÇİN 

" BEYAZ BASTON" 

Başkan Murat Kaya, 

"Engelli kardeşlerimizin 

hayatlarını kolaylaştırmak 

için üzerimize düşen ne 

ise her zaman yapmaya 

hazırız. Yeter ki engel biz 

olmayalım. 

ADANA-MERSİN 

ODA/BORSA ORTAK 

TOPLANTISINDAN 

BİRLİKTELİK MESAJI 

Adana ve Mersin’i 

kapsayan‘Oda ve Borsalar 

Müşterek Toplantısı’ 

Tarsus’ta yapıldı. 

Toplantıda, Adana ile 

Mersin oda ve 

borsalarının ortak 

hareket etmesi 

gerektiğine vurgu yapıldı. 

Tarsus Ticaret Borsası 

Başkanı Murat Kaya, 

“Havaalanı yatırımını sıkı 

takip etmeliyiz " dedi. 

BORSADAN KAYMAKAM 

ÜNAL'A ZİYARET 

İlçe bazında Tarsus'un çok 

büyük bir kent olmasının 

yanında tarihi bir kent 

olduğunu belirten Başkan 

Murat Kaya "Ben 

öncelikle böyle güzel bir 

kente hoş geldiniz 

diyorum.Bu güzel 

kentimizde sizlerle  

beraber çalışmak, 

neticede Tarsus halkına,  

özünde insana hizmet 

etmek bizler için görevdir. 

BU AY NELER YAPTIK 



 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya ve Yönetim Kurulu Üyeleri Kemal Süheyl Batmaz, Ali Seçer ile 
Genel Sekreter Hasan Şanlı , Tarsus Kaymakamlığına atanan ve geçtiğimiz günlerde görevine başlayan 
Yüksel Ünal'ı ziyaret ederek 'hayırlı ve uğurlu olması' dileğinde bulundular. 

Borsa Başkanı Murat Kaya, beraberinde Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte gerçekleştirdiği ziyarette 
Kaymakam Yüksel Ünal'a yeni görev yerinde başarı dileklerinde bulundu. 

İlçe bazında Tarsus'un çok büyük bir kent olmasının yanında tarihi bir kent olduğunu belirten Başkan Murat 
Kaya "Ben öncelikle böyle güzel 
bir kente hoş geldiniz diyorum.Bu 
güzel kentimizde sizlerle  beraber 
çalışmak, neticede Tarsus halkına,  
özünde insana hizmet etmek bizler 
için görevdir.Bizim temelimizde, 
misyonumuzda temel olarak insana 
hizmet anlayışıyla çalışmak yatıyor. 
Bizler her zaman sizlerin yanınızdayız. 
Biz bu kentin gelişimi için, yaşam 
kalitesinin artması için birlikte güzel 
işler yapacağımıza yürekten inanıyoruz. 
Tekrar hayırlı uğurlu olsun 
diyorum" ifadesini kullandı.  

Tarsus Ticaret Borsası'nın 
çalışmaları hakkında da 
Kaymakam Ünal'a bilgiler veren Başkan 
Murat Kaya, "Tarsus Ticaret Borsası olarak üretimin kaliteli ve verimli olması konusunda devamlı olarak 
projeler üretiyoruz. Çünkü üretimimiz ne kadar kaliteli olursa, ne kadar verim yüksek olursa kentimiz o 
denli faydalanacaktır. Bugün itibariyle Türkiye'deki Ticaret Borsaları içinde tek yaş sebze-meyve ve 
narenciye soğuk hava deposuna sahip Ticaret Borsasıyız. Bölge tarımının kalkınmasına yönelik güzel 
projeleri hayata geçirmek içinde çalışmalarımız halen devam etmektedir" dedi. 

Kaymakam Yüksel Ünal ise, Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya ve yönetiminin ziyaretinden 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek, bu bölgenin yabancısı olmadığını söyledi. 

Devletin görev süresi 
dolmadan özel olarak 
kendisini Tarsus'a 
gönderdiğinin altını çizen 
Kaymakam Ünal "Bundan 
sonraki süreçte elimizden ne 
geliyorsa bu bölgenin insanı 
için yapacağız. Ben de bu 
bölgenin insanıyım. Hatay'ın 
Dörtyol ilçesindenim. Bu 
bölgeye ve insanına uzak 
değilim. Tarsus'a gelirken 
etraflı bir araştırma 
yapmadan genel bilgilere 
baktım. 2010 yılına kadar da 

Osmaniye'de görev yaptım. 
Bölgenin ve insanımızın 
yapısını bilmek bizler için bir 
avantaj. Biraz da tecrübemiz 
var, meslekte 26 yılımız geçti. 
İnsanlara hizmet ederken 
dairede bulunan 
arkadaşlarıma onlara farklı 
olduğunu, özel olduğunu 
hissettirin diyorum. İnsanlara 
şöyle bir baktığımızda bakış 
açımızı değiştirebilirsek 
problemleri de çözmemiz 
kolaylaşıyor" şeklinde 
konuştu. 

Ülke ve Tarsus gündemiyle 
ilgili devam eden sohbetin 
sonunda Kaymakam Yüksel 
Ünal ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek, 
Tarsus’un Türkiye’nin en 
önemli tarım havzalarından 
birine sahip olduğunu 
belirterek, özellikle tarım ve 
tarıma dayalı sanayi 
konusunda markalaşmaya 
gidilmesi gerektiğini de ifade 
etti

. 

 

 

TARSUS'A YENİ ATANAN KAYMAKAMIMIZ YÜKSEL ÜNAL'  A ZİYARET 



 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Kaya, Yönetim Kurulu Üyesi Ali Seçer ve Genel 

Sekreter Hasan Şanlı İstanbul Beşiktaş'taki terör saldırısında şehit olan polisler için Emniyet Müdürü 

Salim Çakan'ı makamında ziyaret ederek, taziyelerini iletti. 

 

Ziyaretten memnuniyet duyduğunu belirten Müdür Çakan, "Bütün milletimizin başı sağ olsun. Maalesef 

ülkemizin bulunduğu coğrafya nedeniyle sıkıntılar var ama hakkından geleceğiz inşallah.Terörün 

üstesinden geleceğiz. Yeter ki biz birlik ve berberliğimizi bozmayalım. Vatandaşımızın yanımızda olması, 

bize destek vermesi bizim için çok önemli" dedi. 

Başkan Murat Kaya her zaman emniyet güçlerinin yanında ve destekçisi olduklarını kaydederek, 

"Milletimiz bu kara günlerin üstesinden gelecek.Terörü ve bundan medet umanları, yaşanan bu olayları 

lanetle kınıyoruz. Bizler de bir kez daha şehitlerimize Allah’tan rahmet diliyor, milletimizin başı sağ olsun 

diyoruz.” dedi. 

 

 

  

TARSUS EMNİYET MÜDÜRLÜĞÜNE BORSAMIZDAN TAZİYE ZİYARETİ 



2017 YILINA GİRERKEN 
 

 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Kaya, gündeme, ekonomiye ve ticarete ilişkin 

değerlendirmelerde bulunarak “2016 yılını oldukça sıkıntılı süreçler yaşayarak, tekrarını hiçbir zaman 

yaşamak istemediğimiz bir yıl olarak geride bıraktık. Acı ve kayıplarla dolu bir yıl oldu.” diyen Başkan 

Murat Kaya sözlerine şu şekilde devam etti.“Demokrasi ve hukukun üstünlüğü, Milli iradenin hakimiyeti 

uğruna şehit olan tüm canlarımıza, Allah rahmet eylesin. Şehitlerimizin yakınlarının ve hepimizin başı sağ 

olsun. Bizler kanla kazandığımız bu vatanı gerektiğinde kanla koruyacağımızı bir kez daha tüm dünyaya 

ilan ettik. Hala anlamayan varsa biz bu topraklardayız ve terk etmeyeceğiz." dedi. 

EKONOMİ VE TİCARET 

Başkan Murat Kaya,Ekonomi ve ticarete dair izlenimlerini de şu ifadeleri ile değerlendirdi. "2016 yılı 

ekonomi anlamında, ticaretimiz anlamında ,ilişkilerimizde de beklediğimiz ve planladığımız gibi bir yıl 

olmadı. İçerde ve dışarıda Ülkemiz birliğine ve dirliğine dair yapılan alçakça hainlikler, bozgunculuklarında 

etkisiyle ekonomik büyüme performansımız, gerçek potansiyelimizin altında kaldı. Yıl içerisinde yaşanan 

özellikle FETÖ terör örgütü ve terör kaynaklı sorunlar, yatırım, ilave yatırım ve istihdam olanaklarımızı 

zayıflattı.Döviz kurundaki yükselişe rağmen ihracatımız bu durumdan olumlu etkilenemedi.Kredi faiz 

oranlarında istenilen kadar olmasa bile, hükümetimizin çabalarıyla belirli düşüşler sağlansa da ticari  

hayatımızı hareketlendirmesi anlamında, bir tık öteye ilerleleyemedik. 

 

Bir başka ülkede 

gerçekleşmesi halinde 

ekonomisini iflas ettirecek 

öyle büyük badireler yaşandı 

ki 2016 da, biz Yüce Türk 

Milleti olarak bu zorluklara 

kenetlenerek , birliğimizi, 

beraberliğimizi bozmadan yıl 

boyunca yüksek bir inançla 

direnç gösterdik. 

        

 

 



Gerek sektörel olumsuzlukların ve kentimizde yaşanan diğer 

sorunların üst üste gelmesi, gerek ekonomisi tarıma dayalı 

şehrimizde üretilen tarımsal ürünlerimizin , üretilmesi, 

pazarlanmasında üreticilerimiz ve ticaret erbabımız belki de 

daha önce hiç tanık olmadığı ciddi zorluklarla 

karşılaştı.Yılmadık. Kurumsal sorumluluğumuz gereği, tespit 

ettiğimiz sorunlara karşı sürdürülebilir ve fark yaratıcı çözüm 

önerilerimizi gereken mercilere ilettik, paylaştık, takip ettik, 

etmeye de devam ediyoruz. 

2017 YILINA DAHA İYİMSER BAKIYORUZ 

Yeni bir yıla girerken beklentilerinin büyük olmadığını, ancak 

hayallerimizin büyük olması gerektiğini vurgulayan Başkan 

Murat Kaya, sözlerine şu şekilde devam etti. "Türk iş dünyası 

böylesi görülmemiş bir krizi, yaşanan bütün bu olumsuzlukları 

derinden, ama dik duruşunu bozmadan yaşadı. Bizler 

yorulmadan usanmadan yolumuza ve çalışmaya devam 

edeceğiz. Çünkü biz Üreten Büyük Türkiye" ye yürekten 

inanıyoruz.Yaşadığımız bütün bu zorluklara karşı büyük bir 

kararlılıkla direnç gösterdik.Göstermeye de devam 

edeceğiz.İşimize, aşımıza, ticaretimize var gücümüzle, tüm 

varlığımızla sarıldık. Tabii ki 2017 yılında da aynı çalışma 

azmini göstereceğiz.Bizim çalışmaktan ve üretmekten başka 

seçeneğimiz yok.Türkiye'nin önünü açacak olanlar biz 

müteşebbisleriz.Bizler yarını düşünür, geleceği 

yaşarız.Geleceği yaşamak içinde en uygun, en olumlu kararı 

alıp geleceğe yatırım yaparız. Beklentilerimiz büyük değil 

ancak, hayallerimiz büyük.En doğru ve gerçekçi kararımızı 

ÜLKEMİZ için alırız. Biz ÜLKEMİZİ seviyoruz.Zaman en iyi ilaç 

deyip beklemeyeceğiz 2017 yılının 2016 dan daha iyi olması için 

gereken ne ise, bir an önce ona odaklanmamız gerekiyor.Daha 

akıllı olmaya, daha bilgili olmaya, daha sorgulayan olmaya ve 

gerçeğe en yakın olana her zamankinden daha çok ihtiyacımız 

var. Ancak bu sayede yol haritamızı güvenle, istikrar içinde 

umutlarımızı kaybetmeden , üretme potansiyelimiz arttırarak 

çizebiliriz. Ekonomimizi canlı tutabiliriz. 2017 yılının Tarsus ve 

tarım sektörü için 2016’ya göre daha iyi geçmesi için tehditleri 

fırsata yani avantaja dönüştürme çabamızdan da asla 

vazgeçmeyeceğiz. 

ULU CAMİ - TARSUS

 

BORSAMIZ ÜYELERİNE İŞKUR 

HİZMET NOKTASI 

TOBB-İŞKUR arasında imzalanan 

protokolle, yürürlüğe giren mesleki 

eğitim seferberliğinden üyelerimizin 

yararlanması amacıyla Tarsus 

İŞKUR Hizmet müdürlüğü ile İŞKUR 

Hizmet Noktasını Borsamızda 

çalıştırmaya başladık.Üyelerimizin  

yanında çalışacak eleman 

bulamıyoruz seslerine kulak 

verdik.Bu protokolle üyelerimiz 

istihdam sorununa çözüm bulacak, 

bu protokolle üyemiz hem 

çalıştıracak, hem eğitecek , hem de  

parasını devlet verecek.   

2017 yılının üyelerimiz ve 

üreticilerimiz ile ülkemiz insanlarına 

hayırlı, huzurlu ve bereketli bir yıl 

olmasını diliyorum 



 

 

 

 

Tarsus İŞKUR ve Tarsus Ticaret Borsası işbirliğinde Tarsus Ticaret Borsasından Uygulamalı Girişimcilik 

Eğitimlerini tamamlayan ve kendi işyerlerini açan 30 girişimci ile Mersin İl İŞKUR Şube Müdürü Mustafa 

Doğan ve Mersin KOSGEB Müdürü Yardımcısı Mehmet Eren'in katıldığı "TARSUS GİRİŞİMCİLİK 

EKOSİSTEM BULUŞMASI" toplantısı Tarsus Ticaret Borsası toplantı salonunda yapıldı. 

Tarsus ekonomisine katma değer yaratan girişimcilerin iş fikirlerinin , açtıkları işyerlerinin ve personel 

istihdamları ile iş yerlerini açarlarken karşılaştıkları sorunların istişare edildiği buluşma verimli bir şekilde 

gerçekleşti. 

Tarsus Ticaret Borsası 2015 yılının Mart ayından itibaren verdiği eğitimlerden başarı ile eğitimlerini 

tamamlayan girişimcilerinin takibini yaparak Türkiye'de bir ilke daha imza attı.Eğitimlerini tamamlayan 

girişimcileri işyerlerini açmalarında sonuna kadar destek veren Borsa, bilgilendirme ve ortak paylaşım 

içerisinde yürüttüğü çalışmalarının meyvesini bu toplantıda topladı. 

Mersin KOSGEB Mdr. Yrd. Mehmet Eren girişimcilik zor bir iş olduğunu vurgulayrak bu başarı elde eden 

girişimcileri tebrik etti. Eren, "Tarsus Ticaret Borsası' nın verdiği girişimcilik eğitimleri ile Tarsus'ta 98 

milyon 700 bin TL'lık işlem hacmi yaratacak bir hedef yakalandı. Bu miktarın 35 milyon TL'si hibedir.Gerisi 

Kredi kullanımı.Sadece Borsadan KOSGEB girişimcilik hibesi için onaylanmış 5 milyon TL'sı hazır ve 

yaklaşık 3 milyon TL'sı ödendi. İl çapında girişimcilik oranı %25 ile il merkez ilçesi dahil en yüksek oran 

Tarsus'ta yakalandı.Bu katkıda Tarsus Ticaret Borsanın Katkı payı %90 dır.Borsa, eğitim verdiği 

girişimcilerin iş yeri açana kadar takipçisi oldu. Bu anlamda Tarsus Ticaret Borsasını, Başkanımız Murat 

Kaya'yı gönülden tebrik ediyorum.Değerli bir oranı da burada paylaşmak istiyorum, Tarsus Ticaret 

Borsasından eğitim alan ve KOSGEB desteğinden faydalanarak iş yeri açanlarda iflas ederek veya başka 

bir şekilde iş yerini kapatma oranı sıfırdır. Burada Borsanın takibini özellikle takdir ediyoruz. dedi 

Mersin İŞKUR Şube Müdürü Mustafa Doğan ise yeni girişimciler için İŞKUR olarak kurumun istihdam 

olanaklarından bahsederek, yeni girişimcilerin İŞKUR olanakları ile personel istihdamının nasıl yapılacağı 

konusunda bilgilendirme de bulundu. 

 

 

TARSUS GİRİŞİMCİLİK EKOSİSTEM BULUŞMASI 



Başkan Murat Kaya; "Girişimci insan, akıl teri ile alın terini birleştiren insandır. 

Türk milletinin de ruhunda girişimcilik vardır.En somut örneği sırtında çuvalla Almanya ya işçi olarak 

gittiler şu anda 750 bin Avrupalıya iş verir hale geldiler. 

Veren el , alan elden hayırlıdır.Veren el olmak istiyorsan bunun adresi girişimciliktir. 

Borsamız sunduğu kamu hizmeti dışında; 

Yaşadığımız kentin yaşam kalitesini arttırmayı , insanlarına sosyal, kültürel, iletişim ve girişimcilik 

alanında katkı sağlamayı hedeflemektedir.Bizde Tarsus Ticaret Borsası olarak  misyon ve vizyonumuzu 

bu hedefler doğrultusunda yeniledik.Yeni Yol haritamızı planladık.İnsana hizmeti Hak’ka hizmet addederek 

yola çıktık.Bu amaçla girişimci adaylarına yönelik bu kursları işbirliği sağladığımız kuruluşlarla yapmaya 

başladık ve daha da geliştirerek yenilikçi anlayışla devam ettiriyoruz. Bu noktada; Çağ Üniversitesinden 

Yrd. Doç Dr. Eda Yaşa Özeltürkay hocamız ve  İŞKUR  İş ve Meslek Danışmanlarından takviye alarak 

kurslarımızın son gününde katılımcılarımızın öz güvenlerine yönelik seminerler ve faaliyetler 

gerçekleştirmeye başladık.Kariyer saatleri düzenleyerek iş sahibi meslek adamlarını konuşmacı olarak 

girişimcilerimizle buluşturduk. 

 

Tarsus ve Ülke ekonomisine yeni müteşebbisler kazandırmak amacıyla Tarsus Ticaret Borsası olarak 

Tarsus İŞKUR ile  2 yıldır girişimcilik kursları düzenliyoruz. Bu anlamda bir ilki gerçekleştirerek Ticaret 

Borsası kendi personelini uygulamalı girişimcilik eğitmeni olarak uzmanlaştırdı.İlk kursumuzu Tarsus 

Belediyesi ile 2015 yılında Mart ayında Kadınlar Gününe özel olarak kadınlarımıza yönelik başlattık. Bunun 

dışında eğitmenimiz Tarsus dışında Çamlıyayla da ,Adana da , Kozan da , Ankara da, Mersin 

Üniversitesinde de eğitimlerini sürdürdü. 

Bu 2 yılda Tarsus'ta 650 'i aşkın girişimci ile buluştuk. 

Girişimcilerimizden 113 tanesi kendi işinin patronu oldu. 

77 kişi Tarsus'ta kendi işlerini açtı. 

36 kişi Adana ve Mersinde, Çamlıyayla da kendi işlerinin patronu oldu. Kadın girişimci sayısı ise 66 kişiye 

ulaştı.Dünya ortalamasının yaklaşık 2 katı, Türkiye Ortalamasının 4 katına ulaşılmış oldu. 

Hayallerimiz büyük ama bekleme lüksümüz yok. Bizler yorulmadan usanmadan çalışmaya devam 

edeceğiz. Çünkü biz Üreten Büyük Türkiye" ye yürekten inanıyoruz. 

Ben buradan Tarsus İŞKUR Hizmet Merkezimize, iş ve meslek danışmanı arkadaşlarımıza, nezrinizde 

Mersin KOSGEB'e teşekkür ediyorum." dedi.  

 

 



 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya ve yönetimi, Tarsus İlçe Mlli Eğitim Müdürü Mehmet Kalaycı ' 

yı ziyaret etti. 

Borsa Başkanı Murat Kaya, beraberinde Yönetim Kurulu Üyeleri Ali Seçer, Kemal Süheyl Batmaz ve Genel 

Sekreter Hasan Şanlı ile birlikte gerçekleştirdiği ziyarette İlçe Milli Eğitim Müdürü Mehmet Kalaycı'ya yeni 

görev yerinde ve yeni hizmet binalarında  başarı dileklerinde bulundu. 

Ziyaret sırasında İlçe Milli Eğitim Müdürü Kalaycı, yeni hizmet binalarında  tüm birimlerin çok daha verimli 

şekilde çalışmalarını sürdürdüklerini ifade ederek, "Yeni hizmet binamıza taşınarak çalışmalarımızda 

kaliteyi daha üst seviyelere çıkarmaya çalışıyoruz.Eğitim camiamız başta olmak üzere tüm 

vatandaşlarımıza en kaliteli bir şekilde hizmetimizi sürdüreceğiz. Yeni hizmet binamıza Borsamız 

tarafından yaptırılan Atatürk Büstü ve kaidesi içinde nezrinizde size ve yönetim kurulunuza çok teşekkür 

ederim. " diye konuştu. 

Başkan Murat Kaya,  

Borsa olarak eğitime verilen 

her desteği gönülden takdir 

ettiklerini ifade ederek " Eski 

bir öğretmen olarak bu kutsal 

mesleği yapmaktan büyük 

onur duymaktayım. Eğitim 

için yapılan her hamlede 

Borsa olarak her türlü desteği 

vermeye çalışıyoruz. Vatanını 

, milletini, devletini seven 

bireylerin yetişmesi en büyük 

çabamız.Devletimiz 

çocuklarımıza eğitimleri için 

her türlü imkanı 

sunmakta.İnanıyorum ki 

sizlerde bu imkanları iyi 

değerlendirecek ve devletini 

seven koruyan bireyler 

yetişmesine imkan 

sağlayacaksınız." dedi.

 

 

Sohbetin devamında Milli Eğitim Müdürü Kalaycı ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ederek Tarsus'ta 

Milli Eğitim olarak yapmayı planladıkları yeni projeleri hakkında bilgi sunumunda bulundu. 

 

 

BORSAMIZ MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜNE ZİYARETTE BULUNDU 



 

 

 

Adana ve Mersin’i kapsayan‘Oda ve Borsalar Müşterek Toplantısı’ Tarsus’ta yapıldı. Toplantıda, Adana ile 

Mersin oda ve borsalarının ortak hareket etmesi gerektiğine vurgu yapıldı. Tarsus Ticaret Borsası Başkanı 

Murat Kaya, “Havaalanı yatırımını sıkı takip etmeliyiz " dedi. 

Başkanlar, TR62 bölgesinin kalkınmasında önemli role sahip olan devlet teşviklerden Çukurova’nın daha 

fazla yararlanabilmesi için ortak lobi oluşturulması, ortak sorunların tespit edilerek sorunların üzerine 

birlikte gidilmesi ve güç birliği oluşturulması noktasında görüş birliğine vararak özellikle ilçelere yatırımın 

cazip hale gelmesinin bölgenin kalkınmasında önemli rol oynayacağı noktasında da birleşti. 

Toplantıya Mersin Ticaret Borsası ve TOBB Ticaret Borsaları Konseyi Başkanı Ö. Abdullah Özdemir 

başkanlık yaptı. Mersin ve Adana’nın ekonomik göstergeleri hakkında katılımcıları bilgilendiren Sn. 

Özdemir'in ardından 

başkanlar ortak 

sorunları dile getirdi. 

Tarsus Ticaret 

Borsası Başkanı 

Murat Kaya da 

birlikteliğe vurgu 

yaparak bölgenin 

sorunlarının da 

tasalarının da 

sevinçlerinin de ortak 

olduğunu söyledi. 

Dünyada 

ekonomilerin artık 

bölgeselleştiğini, hatta şehirleştiğini kaydeden Kaya, dünya ticaretinin yüzde 60’ının şehirlerde 

gerçekleştiğini anlattı. 

Başkan Murat Kaya konuşmasında şu ifadelere yer verdi;  

" 9 yıl Meclis 

Başkanlığını yaptığım 

ve Türkiye'nin ilk 

odası olma özelliği 

olan odamızda sayın 

başkanlarımla 

buluşmak, birlikte 

hareket etmek için bir 

araya gelmekten, 

sizleri Tarsus'ta 

ağırlamaktan büyük 

memnuniyet 

duymaktayız.Bu 

Toplantı önümüzdeki 

yıllar için Adana ve 

Mersin için birliktelik 

mesajı olur inşallah. 

2016 yılını sıkıntıları 

ile geride bıraktık.15 

Temmuzda yaşanan 

hain darbe girişimi 

bizleri ve Ülkemizi 

derinden yaraladı. 

Türkiye güçlü bir 

Ülke.Elbirliği ve güç 

birliği ile bizler bu 

sıkıntıları 

aşacağız.Ekonomik 

göstergelere 

baktığımız da döviz 

kurları aldı başını 

gidiyor. 2015 den 

buyana son 2 yıldır 

TL'sı sırasıyla % 20-

25 arasında değer 

kaybederken 2017 

yılının ilk günlerine 

%10 değer kaybıyla 

başladı.Ekonomistleri

n 

değerlendirmelerinde 

bu kaybın iç ve dış 

sebepler olduğu 

söyleniyor. Dış 

sebeplerde irdelenen 

ve Türkiye'nin de 

içinde olduğu kırılgan 

5 'li Brezilya, 

Hindistan, 

Endonezya, Güney 

Afrika ülkelerini 

ekonomik olarak 

değerlendirdiğimizde 

bizlerin dövizde 

yaşanan hareketlilik 

için iç sebeplere ve 

Türkiye üzerine 

oynanan oyunlara 

yoğunlaşmamız 

gerektiği ortaya 

çıkıyor.Biz diyoruz ki, 

Türkiye üzerinde 

ekonomik, siyasi ve 

sahada mücadele var. 

ADANA-MERSİN ODA/BORSA ORTAK TOPLANTISINDAN BİRLİKTELİK MESAJI 

 



Bu ülke bizim bu 

vatan bizim diyerek 

birlikte mücadele 

etmemiz 

gerekiyor.Bizden 

mesaj bekleyen 

herkesime bardağın 

dolu tarafını 

göstermemiz ve umut 

vermemiz gerekiyor. 

Türkiye bunların 

tamamını atlatacak ve 

yeni başarı hikayesini 

yazacağız. TOBB' 

kısa zamanda bizleri 

bu konular için 

çağırırsa bizlerde 

sorunlarımızı orada 

paylaşırız." diyen 

Başkan Murat Kaya 

Adana ve Mersin 

olarak birlikte hareket 

etmeleri halinde 

büyük başarılar elde 

edeceklerine 

inandığını da 

kaydetti. Kaya, bu 

noktada öncelikle 

bölgenin 

kalkınmasına önemli 

katkı sağlayacağına 

inandığı havaalanı 

ihalesinin takibine de 

ağırlık verilmesi 

çağrısında bulundu

.  

 

Ardından tarıma ilişkin değerlendirme yapan Başkan Murat Kaya şunları söyledi: 

“Tarım sektörü 2016’da Rusya krizi nedeniyle çok ciddi sıkıntılar yaşadı. Bunu aşacak bir model 

geliştirildi. Türkiye havza modeline geçti. Bunun Türk tarımı için oldukça uygun ve gerekli olduğunu 

düşünüyorum. Tarımda havza sistemine geçince ürünlerin desteklerinin bir an önce açıklanması 

gerekiyor. Muhtemelen eksiden olduğu gibi kilo başı değil, alan bazlı desteğe geçiliyor. Artık çiftçimiz 

pamuktan, mısırdan, soyadan kilo başı destek değil, ektiği tarlanın dönümü kadar destek alacak. Özellikle 

bölgemiz için önem taşıyan yağlı tohumlara desteğin artmasını bekliyoruz.” dedi. 

 

ANTİK ROMA YOLU - TARSUS 

 

 



 

 

 

BORSA 2016 YILINDAKİ SON 
MECLİS TOPLANTISINI 
GERÇEKLEŞTİRDİ 
Tarsus Ticaret Borsası’nın 2016 yılındaki son meclis toplantısı yapıldı. Meclis Başkan Yardımcısı 

Yılmaz Karabulut  başkanlığında toplanan borsa meclisi, belirlenen 2017 yılı bütçesi ve 2017 Yılı 

Stratejik Plan uygulama bütçesini oybirliği ile onaylanarak kabul etti. 

Belirlenen 2017 yılı bütçesi ve 2017 Yılı Stratejik Plan uygulama bütçesi ile ilgili söz alan Borsa 

Yönetim Kurulu Başkanı Murat Kaya, “Bütçemizin borsamıza hayırlar getirmesini diliyorum. 

2017 yılı bütçesinde 2016 yılına oranla küçük bir artış yapıldı." şeklinde konuştu. 

2016 yılı ile ilgili bir kısım istatistiki verileri paylaşan Başkan Murat Kaya “Üye sayımız bir önceki 

yılın Aralık ayı ile  bu yılın aynı dönemine göre yüzde 7,6’lık bir artışla 251 'den 273 'e 

yükselmiştir. İşlem hacmimizde geçen yıl aynı dönemlerde aynı hadlerde istikrarını 

korumaktadır. Burada özellikle belirtmek isterim ki borsamız gelir ve gider bütçesi sonuçlarında 

oluşan gelişimler , kurum olarak sürdürülebilir büyüme ve bütçe performansı bakımından 

izlediğimiz yolun doğruluğunu göstermektedir.Bu yıl TOBB Akreditasyon Sistemi kapsamında 3. 

yıl denetimimiz başarılı bir şekilde sonuçlanmıştır. 2017 Yılının hepimize hayırlar getirmesini 

diliyor, Borsamızın gelişiminin ve büyümesinin 2017 yılında da artarak devam edeceğine 

inanıyorum. Bu noktada elimizden geldiğince çalışmalarımızı daha sürdürebilir , daha önü açık 

ve şeffaf hesap ilkeleri ile devam ettireceğiz.” diye konuştu 

 



 

 

Tarsus Medical Park Hastanesi Genel Müdürü Ahmet Eğin, Halka İlişkiler Müdürü Nermin Ateş ve Gülizar 

Su Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Kaya’yı ziyaret etti. 

Ziyaretlerinde Medical Park Tarsus Hastanesi hakkında bilgi veren Egin, hastanede sunulan sağlık 

hizmetlerini, yapılan yenilikleri, sağlık konusunda ilave bölümlerin açılarak doktor kadrolarını 

genişlettiklerini anlattı. Hastane yöneticileri, ilçenin sağlık standartlarının artması için katkı koyduklarını, 

sadece Tarsus'a değil, Mersin, Adana, çevre iller ve yurt dışından gelen hastalara da hizmet verdiklerini 

belirtti. 

Başkan Murat KAYA, ziyaretten 

duyduğu memnuniyeti dile 

getirerek “Bizlerin sağlık ve 

diğer tedavi konularında 

hastanenizin çalışmalarını, yeni 

kadronuzu basından takip 

ediyoruz ve memnun oluyoruz. 

Hastanemizin kapsamının 

genişlemesi tedavi hizmetlerinin 

çeşitlenmesi hayatımızı kolaylaştırma noktasında bizlere sunulan tedavi hizmetlerinizi takdir ediyoruz . 

"dedi. 

Toplantının devamında kurumlar arasında borsa personellerinin sağlık tedavileri için protokol imzalanarak 

Tarsus Ticaret Borsası Üyeleri içinde Sağlık Tedavilerinde Özel İndirim protokolü için anlaşma sağlandı 

 

 

TARSUS MEDİCAL PARK İLE BORSAMIZ SAĞLIK 

PROTOKOLÜ İMZALADI 

 



 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya, Beyaz Baston Körler Haftası nedeniyle Tarsus Görme 

Engelliler Derneği Başkanı Fikri Topuz'u ve Mersin Kent Konseyi Engeliler Meclis Başkanı Dursun Aslan'ı  

ziyaret etti. 

Başkan Topuz, 

ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti ifade 

ederek "Sayın 

Başkanımın ziyareti 

bizleri ziyadesiyle 

sevindirdi. Geçici 

olarak kullandığımız 

bu yerde engelli 

vatandaşlarımıza 

hizmet vermeye 

devam  ediyoruz. 

Engellilerin,toplums

al yaşamın her 

alanında olduğunu 

görmemiz lazım. 

Uzun yıllardır bu 

derneğin 

başkanlığını 

yapmaktayım. 

Bugün ziyaretinizle 

bizleri memnun 

ettiniz." dedi. 

Kent Konseyi 

Engeliler Meclis 

Başkanı Dursun 

Aslan ise 

"Engellilerin 

sorunları konusunda 

her kesin bilinçli bir 

farkındalık 

yaratması 

gerekiyor.Bugün 

için engelli sayısının 

Türkiyede net bir 

rakamı yok ancak, 

engelli nüfusumuz 

% 10-12 arasında." 

dedi. 

 

 

Başkan Murat Kaya, "Engelli kardeşlerimizin hayatlarını kolaylaştırmak için üzerimize düşen ne ise her 

zaman yapmaya hazırız. Yeter ki engel biz olmayalım."diyerek sözlerine şu şekilde ifade etti. 

"En büyük güzellik, 

engellilerin 

yaşamlarını 

kolaylaştırmak ve bu 

konuda destek 

vermektir.Biz tüm 

insanları çok 

seviyoruz. Engelli 

kardeşlerimizin 

yaşamlarının 

kolaylaştırılmasına 

katkıda bulunmak 

hepimizin görevi 

olmalıdır" dedi.

 

Sohbetin ardından görme engelli vatandaşlarımız için Borsamız tarafından alınan Beyaz Baston'lar 

derneğimize verildi. 

 

 

GÖRME ENGELLİ VATANDAŞLARIMIZ İÇİN " BEYAZ BASTON" 

 



BORSA YÖNETİMİ YILIN İL TOPLANTISINI 

GERÇEKLEŞTİRDİ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 2017 Yılının ilk toplantısını gerçekleştirdi. Yönetim Kurulu Başkanı 

Murat Kaya'nın yönettiği toplantıda, Borsa faaliyetleri ile gündemdeki konular değerlendirildi.2017 yılının 

Ocak ayı ilk yönetim kurulu toplantısında 2016 yılının faaliyetlerinin gözden geçirilmesi ve 2017 yılı 

programının değerlendirilmesi ile başladı.  

Son dönemdeki ekonomimizdeki gelişmeleri de değerlendiren Yönetim Kurulu Başkanı Murat Kaya, ”2016 

Yılı ülkemiz için zor ve sıkıntılı bir yıldı. 2017 yılında üyelerimizin işlerinde bolluk ve bereket temenni 

ediyor; yeni yılın ülkemiz, milletimiz, şehrimiz ve üyelerimiz için hayırlar getirmesini diliyorum” diyerek 

sözlerine Son 3 yılın karnesi hakkında yönetim kurulu üyelerin hitaben sözlerine şu şekilde devam etti.   

"Göreve geldiğimizde ilk olarak Vizyon ve Misyon Beyanımız ile Kalite Politikamızı revize ettik. Bunun 

amacı yol haritamızı çizebilmekti. 

Bugüne kadar 180 adet Yönetim Kurulu toplantısında 1808 adet karar, 46 Adet Meclis toplantısında 275 

adet kararı uygulamaya geçirdik. 

Meclis üyelerimiz ile birlikte 8 adet Yönetici Eğitimi aldık. 

Personellerimizin eğitimi ve daha kaliteli hizmet sunmaları için 35 adet İç Eğitim ve 28 adet dış eğitim için 

69.500 TL kaynak ayırdık. 46 adet personel toplantısı gerçekleşti. TOBB tarfından düzenlenen 18 eğitime 

katılımcı olduk. 

 

 

 

 



TOBB Bünyesinde İlk denetiminde A Kalite Belge alan Borsa olarak adımızı yazdırdık.9001 Kalite Yönetim,  

10002 Müşteri Memnuniyeti, 17025 İyi Laboratuar Uygulamaları ve 27001 Bilgi Güvenliği Sistemi Belgeleri 

ile bu A sınıfı Borsamızı taçlandırdık. 4'er yıllık 3 dönem Stratejik Planını hazırlayan ve uygulayan ilk 

Borsayız. 

Son 3 yılda 180 Basın bildirisi yayınladık. 1634 defa yerel ve ulusal basında yer aldık.Üyelerimize 

bilgilendirme amacıyla 71.286 adet mail ve 114.096 adet SMS gönderdik.Web sayfası tekil gezinme sayısı 

90 bine ulaştı. 

Üyelerimiz ile 35 defa toplantı için beraber olduk, 28 defa üyelerimize eğitim ve seminer düzenledik. Eğitim 

ve toplantılar için 68.000 TL kaynak ayırdık.Üye memnuniyetini %94'nın altına düşürmedik 6 adet üye 

şikayeti aldık ve hepsini sonuçlandırdık. 

Türkiye de ki 113 Borsa içinde işlem hacmi bakımından ilk 25 içine girdik. 

Ülke ekonomisi ve Tarsus Ekonomisine bağlı 21 adet rapor hazırlayıp sunduk.Soya Raporumuz, Ulusal 

dergilerde kaynak olarak kullanıldı TDİ OSB'nin kurulması ile ilgili ÇKA dan kazanılan destek ile 

temellerini attık. Kurulan derneğin tüzüğü Borsamızca yazıldı ve valilikten onaylandı. 

Borsamızda Sanayi Müzesi oluşturarak Geçmişten Günümüze Tarsus Fotoğraf Sergisi No:1 ve Tarsus'ta 

Yaşam No:2 fotoğraf sergilerini açtık. 

ALATA ile işbirliği içinde 5 Yıllık Tarsus Beyazı Islahı Projesine 2020 yılına kadar maddi ve manevi destek 

vermek üzere protokol yaptık. 

Tarsus Zeytin Platformunu oluşturduk. 

Tarsus Sarıulak Zeytini'ne  coğrafi işaret alınması için hazırlıkları başlattık. 

TAKİK 'i kurarak sosyo ekonomik ve kültürel kalkınmışlığı şehrimiz için  seferber ettik. 

Üyelerimizden gelen sorunlar ve Tarsus'a dair sorunlardan oluşan 39 Lobi çalışması oluşturuldu ve  33 

tanesini sonuçlandırdık. 

Politika ve Temsil faaliyeti olarak 312 faaliyetimiz oluştu. 

ÇKA 'dan 4 ve diğer ajanslardan 2 olmak üzere 600 BİN TL'ye yakın proje kazandık. 

KOSGEB-Tarsus İŞKUR ve Borsamız işbirliğinde Uygulamalı Girişimcilik Eğitimleri düzenlenerek 658 yeni 

girişimci adayına eğitim verildi. 97 milyon 800 bin TL'sı Tarsus İçin Katma değer yaratıldı. 

Eğitim alan girişimcilerden 113 tanesi kendi işinin patronu oldu bunun 66 sı kadın girişimci. 

Oransal olarak dünya ortalamasının 2 katından fazla, Türkiye ortalamasının 4 katından fazla bir başarı elde 

ettik. 

Yeni İdari binamızda, toplamda 1822 m2 de 1 . Katta 55 kişi izlenebilme kapasiteli 285 m2 satış salonu,  4. 

katta 155 kişilik konferans salonu, 80 m2 laboratuar ile hizmet vermekteyiz.    

Aynı kompleks içinde 200 metrekare büyüklüğünde 11 adet 0 derece ve 2 adet -18 derece soğuk hava 

tesisi Tarım ürünlerine yönelik 14 adet 200 metrekare tahıl depoları ve 1 adet süt toplama tesisi ile 24 adet 

büro üyelerimize hizmet için yapılmıştır.Toplam yaratılan ekonomik değeri 15 milyondur.   

Sorumluluk çıtamız kat be kat yükselmiştir. Bu noktada; Yönetim Kurulu Üyeleri’mize, üyelerimize 

Meclisimize süreç içinde gösterdikleri etkin çaba ve sağladıkları katkı nedeni ile teşekkürlerimi sunarım. 

 



BORSA PERSONELLERİ 2017 YILININ İLK İÇ EĞİTİMİNİ GERÇEKLEŞTİRDİ 

Tarsus Ticaret Borsası personelleri 2017 yılının ilk Eğitimini gerçekleştirdi. 

Personellerin daha kaliteli, güvenli ve yeterli hizmet vermelerini sağlamak 

amacıyla yapılan eğitimde 2017 yılı personel iş planları, genel mevzuat 

konuları, 2017-2020 Yılları Borsa stratejik planı, 2017 yılı Borsa stratejik 

plan ve bütçe uygulaması ile SmartBorsa Bulut sistemleri konusunda 

bilgilendirme yapıldı. 

Başkan Murat Kaya 2017 yılı eğitim  planımız kapsamında hizmet 

üretiminde ve üretilen hizmette daha verimli olmayı hedeflediklerini 

kaydederek sözlerine şu şekilde devam etti." Yıl içinde personellerimiz için 

planlanan eğitimlerin ilkini gerçekleştirdik.Bunun gibi 2017 yılı içinde 

personellerimize yönelik iç ve dış eğitimlerimizin planlamasını da 

tamamladık.Kaynaklarımızı nasıl kullanacağımız üzerine yapılan stratejik 

çalışmalarımız neticesinde güçlü ve kararlı adımlarla yolumuza devam 

edebilmek için öncelikle iyi yetişmiş, konusunda uzman personellere 

ihtiyacımız olduğu, bu noktada personellerimizin ihtiyaç duyduğu 

eğitimleri onlara sağlayarak daha verimli, daha kaliteli ve üretken bir 

yapıya kavuşmalarını sağlamayı hedefledik. Bu çalışmaları yaparken 

disiplini, katılımcılığı, izlemeyi, değerlendirme alışkanlığını  ve hesap 

verme sorumluluğunu da personellerimize  kazandırmak hedefimiz oldu. 

Personellerimize özverili çalışmalarından dolayı teşekkür ederim."dedi 
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10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü nedeniyle bir mesaj yayınlayan 
Borsa Başkanı Murat Kaya " Basın demokrasinin olmazsa olmazıdır. 
Bu nedenle halkımızı gelişen olaylar hakkında bilgilendirmek için 
ortaya koydukları emek kutsaldır. " mesajında bulunarak sözlerine şu 
şekilde devam etti. 
Doğru ve objektif görev anlayışıyla kamuoyunu ülke ve dünya 
gerçekleriyle buluşturan basınımız, toplumu düşünmeye, düşünürken 
muhakeme etmeye ve gerçekçi olan sonuca  ulaşmaya yönlendirir. 
Bizlerin gerçeklerle aydınlatılması ve doğrularla bilgilendirilmesi için 
gece gündüz demeden her şartta, samimi ve içtenlikle  görevleri 
peşinde koşan, çalışan gazetecilerimiz, mesleklerini zor şartlara 
rağmen  icra etmekten imtina etmez. 
Farklı sesler, özgün düşünceler kendini ifade etme imkanını basınımız 
ile bulur.Sağlıklı haber alan bir kamuoyu için de bu vazgeçilmez 
şarttır. 
Meslek etiğine tam bir bağlılıkla, vatandaşların gözü, kulağı ve dili 
olan tüm basın mensuplarının, demokrasinin güçlenmesinde tayin 
edici bir rol alırlar ve bu asla göz ardı edilememelidir. 
Gazetecilik, fedakarlık ve sorumluluk isteyen zor şartlarda yapılan 
önemli bir meslektir. Basın, demokrasimizin olmazsa olmazıdır. Bu 
nedenle halkımızı gelişen olaylar hakkında bilgilendirmek için ortaya 
koydukları emek kutsaldır. 
Bu duygu ve düşüncelerle tüm basın çalışanlarımızın 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü'nü kutluyor, basın şehitlerimize ve aramızdan 
ayrılan basın mensuplarına Allahtan Rahmet diliyor, yerel 
basınımızda yıllarını bu mesleğe adamış tüm  basın mensuplarımıza 
selam,saygı, sağlık, mutluluk ve başarılar diliyorum. 
 

BAŞKANIMIZDAN 10 OCAK BASIN ÇALIŞANLARI GÜNÜ MESAJI 



 

 

 

 

Tarsus Teknoloji Fakültesi Dekan Yardımcısı Yrd. Doç. Dr. İlker Sugözü Borsa Başkanı Murat Kaya'yı 

Tarsus Ticaret Borsası tarafından desteklenen Mersin Üniversitesi Tarsus Teknoloji Fakültesi öğrencileri 

tarafından tasarım ve imalatı yapılan "Encülüs" elektrikli aracının Kocaeli'nde yapılan TÜBİTAK Alternatif 

Enerjili Araç yarışlarına katılması için verdiği destekten ötürü teşekkür  ziyaretinde bulundu.Sugözü, farklı 

kategorilerde düzenlenen yarış organizasyonları ile alternatif enerji ile çalışan araçlarla ilgili yerli üretimin 

artırılması ve katma değeri yüksek ürünlerin geliştirilmesi, katılımcıların alternatif enerjilerle ilgili 

araştırma imkânı edinip dünyadaki gelişmeleri takip etmeleri, deneyim kazanmaları ve bu yolla alternatif 

enerji kaynaklarının kullanımı konusunda ülke genelinde farkındalığın artırılması amaçladıklarını ifade 

ederek; Sayın Başkanım bu konuda bizlere ve öğrencilerimize destek vererek  konuyla ilgili endüstriyel 

uygulamaları teşvik edilmesi ve bu konudaki potansiyelin güçlendirilmesinde örnek olarak bilgi ve 

tecrübe birikimine sahip genç mühendis ve temel bilimci bir kitle oluşturulmasına katkı sağlamıştır." dedi. 

 

Başkan Murat Kaya; ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ederek, "Tarsus halkının uzun yıllardır 

Üniversite özlemi içinde olduğu, Tarsus’a devlet üniversitesi kurulması için topyekûn seferberlik birliğinin 

sağlandığı bu günlerde Tarsus Teknoloji Fakültemizin katıldığı ve kıt imkanlarla kazandığı  başarı bizleri 

sevindirdi. Fakültemizin projeler, araştırmalar, akademik yayınlar, tasarımlar, sergiler, patentler, alınan 

atıflar, uluslararası tebliğler ve alınan ödüller olmak üzere değerlendirme konularında fevkalade başarı 

göstererek Türkiye'de performansı en yüksek 50 fakülte arasında 1. Sırada olduğunu bilmekte ziyadesiyle 

bizleri memnun etmektedir. Fakültemiz ve Tarsus'un tanıtılması açısından önem taşıyan bu yarışmada 

"Encülüs Elektromobil Takımı” nın projesine sahip çıkarak genç mühendislerin girişimlerine Tarsus 

olarak destek vermek bizim için önemli bir konu. Tarsus Teknoloji Fakültesi'ne size ve bu genç mühendis 

öğrencimiz takım kaptanı Fürkan Yetüm'e  değerli çalışmalarından dolayı bir kez daha teşekkür ediyorum. 

Görüşmenin ardından Tarsus Teknoloji Fakültesi Dekan Yardımcısı Yrd. Doç. Dr. İlker Sugözü ve takım 

kaptanı Fürkan Yetüm Borsa Başkanı Murat Kaya'ya verdiği destekten ötürü plaket sundu. 

 

 

DEKAN YARDIMCIMIZDAN BAŞKANIMIZA ZİYARET 



 

 

 

 

 

 


